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Kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Támogatja-e a Kormány a Nyírkarászi Egészségügyi központ létrehozását?" címmel a
Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Rácz Jenő Egészségügyi miniszter
részére . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Nyírkarász önkormányzata a környékbeli települések lakói egészségügyi alapellátása
színvonalának javítása érdekében pályázatot nyújtott be egy egészségügyi központ
létrehozására .

A kezdeményezés jelentőségét csak növeli az érintett önkormányzatok azon példás
összefogása, amely nem csak Nyírkarász, hanem a környék polgárai számára is
megkönnyítheti az alapszintű egészségügyi szolgáltatás elérését .

Mindenképpen példaértékűnek tartom, ha egy kistelepülés az összefogás, a közös tenni akarás
révén javítani kíván a helyi polgárok életminőségén, komfortérzetén, és ezért erőfeszítéseket
is hajlandó tenni .

Amellett, hogy az egészségügyi központ létrehozása valamennyi ott élő számára
nélkülözhetetlen, álláspontom szerint egyben fontos előrelépést jelent a térség
egészségügyének európai színvonalú felzárkóztatásához .

A fent előadottak alapján kérdezem a T. Miniszter urat, támogatja-e a Kormány, és ha igen
mennyivel a Nyírkarászi Egészségügyi központ létrehozását?

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2005. június 23.
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